
Skrivelse till idrottsnämnden 2022-02-22 

Under hösten 2021 träffade idrottsnämnden de allsvenska klubbarna AIK, Djurgårdens IF och 

Hammarby IF för att diskutera hur vi kan få säkra och välbesökta fotbollsmatcher när 

restriktionerna släpper och publiken kan komma tillbaka till våra arenor. Idrottsnämnden har 

även träffat polisen och diskuterat säkerhetsfrågan. Grunden till våra möten har varit att se om 

staden kan stötta i att minska konflikten mellan fotbollssupportrar och polisen och diskutera 

den tillståndsprövning som brukar kallas villkorstrappan.  

Idrottsnämnden ser med stor oro på utvecklingen där spänningarna mellan polis och 

supportrar ökat med följden att vi sett hur förtroendet mellan supportrar och polisen har 

skadats.  

 

Fotbollsklubbarna uttryckte att de vill komma tillbaka till det framgångsrika arbetet med 

säkerhetsfrågor som fanns tidigare. De metoder som då användes upplevdes fungera för att 

minska ordningsstörningar under och i anslutning till fotbollsmatcherna. Idrottsnämnden 

uppdrar till idrottsförvaltningen att återkomma till nämnden med en redovisning av hur 

staden, Polisen och klubbarna arbetade med säkerhetsfrågor kring Stockholms allsvenska 

fotbollsmatcher innan 2014. I redovisningen önskar vi också rekommendationer kring vad i 

det arbetet vi kan och bör återuppta. 
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